
 

 
 

 
PÜSPÖKLADÁNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

2009. szeptember 24-i ülésének 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 

 

101/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a polgármesteri jelentés elfogadásáról azzal 

a kiegészítéssel, hogy az önkormányzat csatlakozik Tetétlen önkormányzatá-

nak kezdeményezéséhez, és támogatja a próbaper megindítását a Magyar Ál-

lam ellen.  

102/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat „Funkcióbővítő integrált települési fejlesz-

tések” pályázat benyújtásának szándékáról. 

103/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat „Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. 

ütem” pályázat visszavonásának szándékáról. 

104/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 46 millió Ft összegű hitel felvételéről a 

gyűjtőúthálózat és kerékpárút építés beruházás saját erő biztosítására. 

105/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a Sárréti Többcélú Kistérségi Társulás Tár-

sulási Megállapodása módosításának jóváhagyásáról. 

106/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a Pálfi István TISZK Szakképzés-szervezési 

Társulás és Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete között létrejött 

együttműködési megállapodás módosításának jóváhagyásáról.  

107/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a 2010. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati ösztöndíj pályázati rendszerhez való csatlakozási szándékról.  

108/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a 2008. évben útberuházás megvalósításá-

hoz felvett hitelből útépítésekhez forrás biztosításáról.  

109/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat pályázat benyújtásáról létszámcsökkentési 

intézkedésekkel kapcsolatban a prémiumévek programban való részvétel mi-

att.  

110/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat a Püspökladány, Kossuth u. 1. szám alatti 

ingatlan földszinti részén gyógyszertár kialakításának szándékáról. 

111/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat az önkormányzat Közbeszerzési Szabályza-

tának elfogadásáról.  

 

19/2009. (IX. 25.) rendelet az önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 4/2009. 

(II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

20/2009. (IX. 25.) rendelet egyes önkormányzati rendeletek módosításáról. 

 
 

 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. 
szeptember 24-i soron következő üléséről. 

 

Jelen vannak: Arnóth Sándor polgármester,  
 Kardos István, Tóth Lajos alpolgármesterek, 
 Petőné Papp Margit tanácsnok, 

Sárvári János, Márkus Gábor, dr. Felszeghy Szabolcs, Szabó 
Attiláné, Terdik Ferenc, Ökrös István, Dombi Imréné, Makai 
Lajos, Békési Zoltán, Kovács Krisztina, Tóth László, Kiss 
Zsigmond, Hegedűsné Varga Irén képviselők, 

 Keserű László jegyző,  
 Karacs Zoltán jegyzőkönyvvezető, 
 15 fő érdeklődő. 

 

Igazoltan távol van: Katona Lajos képviselő. 
 

 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket. Megálla-
pítom, hogy az ülésen 17 fő képviselő van jelen, az ülés határozatképes. Jegy-
zőkönyv-hitelesítőknek Dombi Imréné képviselő asszonyt és Kardos István al-
polgármester urat javaslom. 
 
Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület Dombi Imréné képviselő asszonyt és 
Kardos István alpolgármester urat jegyzőkönyv-hitelesítőknek kijelölte.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A napirendhez négy új előterjesztés felvételét javaslom: 

- Előerjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának 2009. évben 
tervezett útépítési munkáiról. 

- Előterjesztés prémium évek programban való részvételről. 
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- Előterjesztés a Püspökladány, Kossuth u. 1. szám alatti ingatlanban 
létesítendő gyógyszertár kialakítására. 

- Püspökladány Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának 
jóváhagyása. 

 
Az üzletek éjszakai nyitvatartásának rendjéről szóló rendelet módosítására irá-
nyuló előterjesztést visszavonom, ugyanis az üzletek vezetői és a bizottság is 
egyeztetést kezdeményezett a témában. Ezt az előterjesztést a következő kép-
viselő-testületi ülésen tárgyaljuk. 
 
DR. FELSZEGHY SZABOLCS képviselő 
 
Szeretném kiemelni, hogy a Kossuth u. 1. szám alatti gyógyszertár kérdésében 
az előterjesztés szándéknyilatkozat szintjén érvényes.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Az elmúlt időszakban három cég jelezte, hogy gyógyszertárat szeretne nyitni a 
Kossuth u. 1. szám alatti rendelőintézetben, ami bevételt jelenthetne a további-
akban. El kell dönteni, hogy kíván-e ezzel a lehetőséggel élni az önkormány-
zat. Amennyiben igen, pályázati eljárást kell lefolytatni.  
 
Aki a napirendet a módosítással elfogadja, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen. 
 
N a p i r e n d e k: 
 

1. Jelentés a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról, az ön-
kormányzat két ülése közötti időszak fontosabb eseményeiről.       
Előadó: Arnóth Sándor polgármester  

 
2. Tájékoztató az önkormányzat 2009. I. félévi költségvetési gazdálkodá-

sáról.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  

 
3. Előterjesztés az önkormányzat 2009. évi költségvetési rendeletének mó-

dosítására.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
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4. Különfélék 
 

a) Előterjesztés fejlesztési hitel felvételére.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
  
b) Előterjesztés a Püspökladányi Gyógyfürdő-fejlesztés III. ütem cí-

mű pályázati lehetőség elállásáról.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
c) Előterjesztés funkcióbővítő integrált települési pályázati lehető-

ségről.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
d) Előterjesztés a Sárréti Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítására.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
e) Előterjesztés a Pálfi István Szakképzés-szervezési Társulás és 

Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete között létrejött 
együttműködési megállapodás módosításáról.  

      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
f) Előterjesztés egyes önkormányzati rendeletek módosítására. 

Előadó: Keserű László jegyző 
  
g) Előterjesztés Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösz-

töndíj pályázati rendszerhez való csatlakozásra.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  

 
h) Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának 2009. év-

ben tervezett útépítési munkáiról.  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
i) Előterjesztés prémium évek programban való részvételről. 
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
j) Előterjesztés a Püspökladány, Kossuth u. 1. szám alatti ingatlan-

ban létesítendő gyógyszertár kialakítására. 
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
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k) Püspökladány Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzata. 
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
l) Előterjesztés intézményvezetői munkakör betöltésére benyújtott 

pályázat elbírálására.  (Zárt ülés)  
      Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
  
m) Előterjesztés személyi kérdéssel kapcsolatos intézkedésekről.  
      (Zárt ülés)  
          Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 
n) Előterjesztés az Egészségügyi, Szociális Bizottság elutasító dön-

tése ellen benyújtott fellebbezések elbírálására. (Zárt ülés)  
Előadó: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök 

 
o) Előterjesztés Díszpolgári Cím és Pro Urbe emlékérem adomá-

nyozására. (Zárt ülés)  
          Előadó: Arnóth Sándor polgármester  

 
 
1. Napirend 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester szóbeli kiegészítése 
 
Budapesten egy rendezvényen találkoztam és jó kapcsolatot alakítottam ki 
Kézdivásárhely polgármesterével. Most kaptunk egy meghívót Kézdivásárhely 
városától az október 23-ai ünnepségekre. Döntenünk kell arról, hogy elfogad-
juk-e a meghívást, mert ha igen, akkor ki kell alakítanunk a kapcsolat feltétele-
it.  
 
Tetétlen község önkormányzata az állam ellen próbapert indít, mivel az a köte-
lező feladatok finanszírozását sem végzi el. Kérte a környékbeli önkormányza-
tokat, csatlakozzanak támogatólag hozzájuk. Erről is állást kell foglalnunk.  
 
Szeptember 16-án megtörtént az elkészült gyűjtőút átadás-átvétele. Az erről 
készült jegyzőkönyv a következő megállapításokat tartalmazza: az út határidőn 
belül, I. osztályú minőségben, és az eredeti terveknek megfelelően készült el.  
Gratulálok a kivitelezőknek.  
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Szeretném felolvasni a Tájékoztató Központ levelét, melyre főszerkesztő asz-
szony kért meg.  
Felolvassa a levelet, melynek lényege, hogy a MAHASZ 4 millió Ft-ra büntette 
az intézményt, mivel a Ladányi Televízió 2003. és 2006 között – Szöőr Ádám 
vezetése idején – nem regisztrálta magát a MAHASZ-EJI szerzői jogvédő szer-
vezetnél, és nem fizetett a műsorokhoz felhasznált zenék után jogdíjat.  
 
Kérdés 
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
A szóbeli kiegészítésben hallottunk a gyűjtőút műszaki átadásáról, illetve az 
arról készült jegyzőkönyvről. A képviselők korábban meghívást kaptak mind a 
játszótér, mind a kerékpárút átadására. Az utóbbi időben a gyűjtőút volt a vá-
ros legjelentősebb beruházása, miért nem hívták meg a képviselőket az átadás-
ra?  
 
Az újságban megjelent, hogy polgármester úr szerint „hosszú volt a tél, azért 
húzódott el az építkezés”. Mit értett polgármester úr a hosszú tél alatt?  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester az alábbi választ adta 
 
Hegedűsné Varga Irén képviselő kérdésére 
 
A műszaki átadás-átvétel nem egy alkalom, hiszen annyi átadás-átvételre kerül 
sor és annyi jegyzőkönyv készül, ahány szolgáltatónak a rendszerét érintette a 
beruházás, pl. E-ON, kábeltévé, telefon, stb. Mivel egyik képviselő sem jelez-
te, hogy egyik vagy másik szolgáltató műszaki átadás-átvételén szeretne jelen 
lenni, ezért nem tudtunk reagálni, csak azok voltak ott, akiknek hivatalból ott 
kellett lenniük, mint pl. Jeney Tibor irodavezető úr, Kardos István alpolgár-
mester úr, Márkus Gábor képviselő úr. Ettől függetlenül a képviselők bárme-
lyik átadás-átvételen részt vehettek.  
 
A hosszú tél alatt egy olyan időszakot értettem, amikor tavasszal sokáig van 
sár. A problémát az jelentette, hogy a sár tömöríthetetlen, vagyis hiába ássuk 
ki az útalapot, és próbáljuk belehengerelni az útalap anyagát, fel fog jönni a 
sár, a víz, és ezzel elveszti a stabilitását az útalap.  
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
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Annyira komolytalannak tartom a tetétleni kezdeményezést, hogy a szavazás-
ban sem fogok részt venni. Az önkormányzati törvény azt mondja ki, hogy: „a 
törvény a helyi önkormányzatoknak kötelező feladat- és hatáskört is megálla-
píthat”, tehát feltételes módhoz köti a megállapítást, nem pedig kijelentőhöz. A 
bíróság elsősorban ebbe fog belekötni.  
Amennyiben ez megtörténne, akkor sodornánk igazán bajba az önként vállalt 
feladatainkat.  
Kérem a képviselőtársaimat, mielőtt állást foglalnak, ezeket a dolgokat vegyék 
figyelembe.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

A pert nem mi indítjuk, annak felelősségét és terheit nem mi viseljük, csak 
támogatólag csatlakozunk. Megfontolandónak tartom azonban, hogy 2009-ben 
nincs olyan normatívánk, amely a 2002. évit meghaladná, holott az iskolázta-
tás kötelező feladat. Az egészségügyet is említhetem, ahol az a helyzet alakult 
ki, hogy az eddigi finanszírozás mellett az orvosaink minden hónap kb. 25. 
napjától ingyen dolgoztak. A támogatás csökkenésével az elkövetkezendő idő-
szakban már 20-ától fognak ingyen dolgozni, holott ez is kötelező feladat. So-
rolhatnám még. Minden lehetőséget ki kell használni, hogy a döntéshozókkal 
érzékeltessük, milyen drámai a helyzet az önkormányzatoknál.  
 

Aki elfogadja a polgármesteri jelentést azzal a kiegészítéssel, hogy Püspökla-
dány Város Önkormányzata csatlakozik Tetétlen Önkormányzatának kezde-
ményezéséhez, és támogatja a próbaper megindítását a Magyar Állam ellen, 
kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 14 igen, 2 tartózkodás, 1 fő nem vett részt a szavazás-
ban. 
 
101/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 

Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
polgármesteri jelentést azzal a kiegészítéssel, hogy az önkormányzat csat-
lakozik Tetétlen Önkormányzatának kezdeményezéséhez, és támogatja a 
próbaper megindítását a Magyar Állam ellen.  
 

Határidő:  azonnal 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
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Interpellációkra adott válaszok 
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő az interpellációjára adott választ elfogadja. 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő az interpellációjára adott választ elfogadja. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT tanácsnok  
 
A választ elfogadom, bár még nem történt meg a rendbetétel. 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

Kérem Tóth Erzsébet asszonyt, a Városüzemeltető Kft igazgatóját, intézkedjen 
ezen munkálatok elvégzésére. 
 
TERDIK FERENC képviselő 
 
A választ elfogadom, és remélem, hogy az átkelőhely tavaszra megvalósul. 
 
Kérdések 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 

Azt beszélik a városban, hogy az önkormányzati tulajdonban lévő vállalko-
zásoknál dolgozókról fényképfelvétel készül, ami a fizetés megjelölésével fel-
kerül a város honlapjára. Tud-e erről polgármester úr? 
 
KARDOS ISTVÁN alpolgármester 
 
Ismert előttünk, hogy a Farkassziget mellett lévő jurtatábor a hajdúdorogi ön-
kormányzat tulajdonába került. Szeretnék érdeklődni, hogy mit lehet róla tud-
ni, működött-e ez a tábor a nyár folyamán, kik vették igénybe, stb.? 
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő 
 
Elkészül-e valaha a LIDL Áruházzal szembeni kerékpárút 20 méteres szaka-
sza, melyről egy éve megállapítottuk, hogy szükség van rá?  
 
A Táncsics Mihály utcáról kivezető gyalogjárda kb. 20 méteren hiányzik. Mi-
korra várható, hogy elkészül? 
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester az alábbi választ adta 
 
Ökrös István képviselő kérdésére 
 
Nem hallottam ilyen kezdeményezésről, de nem is kívánok ilyennek helyt ad-
ni, mert ezzel komoly személyiségjogi problémáim vannak. A polgármester 
fizetése nyilvános, tőlem ezt számon lehet kérni. Úgy gondolom, hogy az ön-
kormányzati vállalkozásoknál dolgozók elvégzik a munkájukat, de ha nem, a 
képviselő-testület majd számonkéri.  
 
Kardos István alpolgármester kérdésére 
 
A jurtatábor tudomásom szerint nem került a hajdúdorogi önkormányzat tulaj-
donába, jelenleg az Állami Vagyonkezelő tulajdonában van. Amennyiben 
mégis sikerült átjátszani a hajdúdorogi önkormányzatnak, akkor az új Kor-
mány felállását követően vizsgálatot kell kezdeményezni a döntés elfogultság-
ára való hivatkozással.  
 
Sárvári János képviselő kérdésére 
 
A LIDL Áruház a projektet lezárta, a szükséges járdaszakaszt az önkormány-
zatnak kell elkészíttetnie.   
 
Interpellációk 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
A Rákóczi u. 43. szám előtti oszlopon nem ég a lámpa. Kérem jelezni az E-ON 
felé. 
 

A Rákóczi u. 41-43. szám közül kiindulva a parkon keresztül vezet egy járda 
az úttestig a Csillag utca irányába. Esős időben az ott átjáró diákok bokáig jár-
nak a vízben. Ezt a járdát, illetve annak Csillag utcai folytatását - amelynek 
rossz állapota miatt a gyalogosok inkább az úttesten közlekednek - használható 
állapotba kellene hozni.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

Megkérem Tóth Erzsébet igazgató asszonyt, hogy jelezze az E-ON felé a lám-
pa-problémát, illetve vizsgáltassa meg az említett járdaszakaszok rendbetétel-
ének szükségességét.  
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4/c. Napirend 
 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A napirend tárgyalásánál köszöntöm Galló Ferenc urat az Aditus Kft képvise-
letében. Galló úr jelezte, hogy más elfoglaltsága miatt nem tud sokáig maradni, 
ezért a napirendet előrehozzuk. 
 

GALLÓ FERENC az Aditus Kft képviseletében 
 
Augusztus hónapban újra kiírásra került az Észak-alföldi Regionális Operatív 
Program keretében egy ún. funkcióbővítő, integrált városközpont-fejlesztési 
pályázat, mely 85%-os támogatottságú. A város pályázatot nyújthat be kü-
lönböző intézményeinek, tereinek megújítására. Az elnyerhető összeg mini-
mum 250 millió Ft, maximum 800 millió Ft. Az elmúlt években egy hasonló 
pályázat útján újult meg a városközpont.  
Két fontos feltétel van, mégpedig, hogy a pályázatnak minimum négy közös-
ségi, közigazgatási vagy közszolgáltatási intézményt kell érintenie, illetve mi-
nimum 10 kereskedelmi, szolgáltató, vendéglátó, egyéb helyiséget, hiszen a 
program része, hogy vállalkozás- illetve gazdaságélénkítést hordozzon magá-
ban. Természetesen a vállalkozások fejlesztéséhez szükséges önerő nem az 
önkormányzatot, hanem magukat a vállalkozásokat terheli. A pályázathoz in-
tegrált városfejlesztési stratégiát kell készíteni, amely 15 évre határozza meg a 
város fejlesztési elképzeléseit. Akciótervet kell készíteni arról, hogy bizonyos 
területeken milyen típusú fejlesztéseket kíván megvalósítani a város. A prog-
ramban szerepelne a könyvtár és környezete épületbővítése, szabadidős több-
célú terület kialakítása a művelődési központ környezetében, a Bajcsy-Zs. u. 
rendezése parkolók és sétálóutca kialakításával, a Polgármesteri Hivatal 
lapostető beépítése, valamint a piactér rendezése.  
 

Kérdések 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Két hete, a pályázattal kapcsolatban tartott tájékoztatón elhangzott, hogy a vá-
ros akcióterületekre van osztva, melyből kimaradt az Ördögárok. Akkor Galló 
úr arra hivatkozott, hogy a város vezetésének ezzel a területtel más elképzelése 
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van. Szeretném megkérdezni polgármester úrtól, milyen elképzelése van a vá-
ros vezetésének az Ördögárokkal? 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
Elő tudja-e teremteni a város a pályázathoz szükséges önrészt? A határozati 
javaslatban szerepel, hogy a város a saját forrást a 2009-2010-2011. évi pályá-
zati alapjából biztosítja. Mivel jövőre választások lesznek, és valószínűleg vál-
tozni fog a képviselő-testület összetétele, etikus-e most egy olyan döntést hoz-
nunk, amellyel pl. a 2010. évi pályázati alapra rátervezünk?  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
Jól hangzik a 85%-os támogatás, és szükség van rá, hogy megújuljon a város, 
mégis jól át kell gondolni a döntést. Minden pályázat beadása jelentős költség-
gel jár. Ennek a pályázatnak az elkészítése is több millió, esetleg több 10 mil-
lió Ft-ba fog kerülni. Többször jártunk úgy, hogy beadtuk a pályázatot, majd 
meggondoltuk magunkat és visszavontuk, pl. a gyógyfürdő, az ipari park, stb. 
esetében. A város egymás után veszi fel a hiteleket, a mai ülésen is fogunk hi-
telfelvételről dönteni. Így el fog adósodni a város.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester az alábbi választ adta 
 
Ökrös István képviselő kérdésére 
 
A város rendezési terve értelmében az Ördögárokba lakó- és pihenőpark van 
tervezve, ezért ezt a részt a pályázat nem érintheti.  
 
Békési Zoltán képviselő kérdésére 
 
Az önkormányzás folyamatos dolog. Amit az egyik önkormányzat felvett, azt a 
másik teljesíti.   
 
Hegedűsné Varga Irén képviselők kérdésére 
 
A tervezés költségei a pályázatba beépíthetőek. Egyébként pedig jelenleg 300 
millió Ft kintlévősége van a városnak az állam felé. Amennyiben ezt megkap-
nánk, nem kellene hitelt felvennünk.  
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BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
Mi nem a fejlesztések ellen vagyunk, csak azt próbáltuk feszegetni, hogy elbír-
e ekkora feladattal az önkormányzat.  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
Szeretném, ha elmondaná polgármester úr, miből tevődik össze a 300 millió Ft 
kintlévőség. 
 
MÁRKUS GÁBOR képviselő 
 
A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és támogatja a ha-
tározati javaslat elfogadását.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
420 millió Ft-os volt a fejlesztésünk, három számlánk van bent 100-100-100 
millió Ft-tal.  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
A korábbi fejlesztéseknél a vállalkozó finanszírozta meg a tevékenységet. Sze-
retném megkérdezni, hogy a gyűjtőút-fejlesztésnél ki volt a finanszírozó a vá-
ros vagy a vállalkozó?  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A pályázatok utófinanszírozottak. Ez azt jelenti, hogy a megnyert összegre az 
önkormányzat saját forrást vagy fejlesztési hitelt biztosít, majd a végszámla 
benyújtását követően, utólag kapja meg a támogatást. Ez mindaddig rendesen 
működött, amíg a számlákat el nem kezdték „fektetni”.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 15 igen, 2 tartózkodás. 
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102/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata kinyilatkozza szándékát, hogy 
ÉAOP-2009-5.1.1.D azonosító számú „Funkcióbővítő integrált települési 
fejlesztések” c. felhívásra pályázatot nyújt be.  
 
Forrás összetétele: 
 

Megnevezés Források 

  

Önkormányzati saját forrás (15 %)   141 millió 

ÉAOP támogatás (85 %) 800 millió 

ÖSSZESEN: 941 millió 

 
A pályázat költségvetésének ismertetése és elfogadása legkésőbb 2009. de-
cember havi Önkormányzati képviselő- testületi ülés szerves részét képezi. 
 
Az önkormányzat a pályázathoz szükséges saját forrást a 2009-2010–2011. 
évi pályázati alapjából biztosítja. 
 
Határidő:  2010.január 15. 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
 
 
2. Napirend 
 
KISS ZSIGMOND képviselő 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a tájékoztató elfogadását javasolja a képvi-
selő-testületnek. 
 
Kérdés 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Mennyi iparűzési adó folyt be augusztus 31-ig? 
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NAGY SÁNDORNÉ irodavezető az alábbi választ adta 
 
Ökrös István képviselő kérdésére 
 
A mai nappal befolyt helyi iparűzési adó összegét tudom mondani, mely 
176.535 eFt. Ez 16 millió Ft-tal meghaladja a tervezett előirányzatot.  
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő  
 
A tájékoztatót jónak tartom. Ez alatt azt értem, hogy az önkormányzat eredmé-
nyesen oldotta meg a költségvetési rendeletből és mellékletéből adódó időará-
nyos feladatokat. Természetesen ebben meghatározó szerepe volt a bevételek 
alakulásának.  
Az elmúlt három év legmagasabb ÖNHIKI-támogatását kapta az önkormány-
zat 2009-ben, 90.973 eFt-ot.  
A fejlesztések területén jelentős a lemaradás, akár az intézményi (22%), akár 
az önkormányzati (24%) fejlesztéseket nézzük.  
Az I. félévi gazdálkodást eredményesnek tartom és elfogadom, remélem, hogy 
a II. félévet is sikerül eredményesen megoldani. 
 
DOMBI IMRÉNÉ képviselő 
 
A tájékoztató tartalmas. Az önkormányzatnak takarékos gazdálkodást kellett 
végrehajtania, amely a II. félévben is nagyon szoros lesz.  
A beruházásaink utófinanszírozottak, sajnos több beruházás ára a mai napig 
nem érkezett meg, ezért az újabb beruházásokat csak folyószámlahitel felvéte-
le mellett vagyunk képesek megvalósítani. Úgy gondolom, emiatt nem az ön-
kormányzatot kell kritizálni.  
A prémiumévekkel kapcsolatban megigényelt összegeket is csak a tárgyne-
gyedévet követő második hónapban bocsátják az önkormányzat rendelkezésé-
re, ezért ezt is a folyószámlahitelből kell megelőlegeznünk a kollégáknak.  
Az intézményeknél komoly problémát okoz a gáz, távhő, és a villamosenergia 
árának, illetve ÁFA-tartalmának növekedése.  
 
TÓTH LAJOS alpolgármester 
 
Jól áttekinthető, korrekt, tartalmas, minden fontos részletre kiterjedő a tájé-
koztató. A költségvetés elfogadásakor jelentős működési hiánnyal kellett szá-
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molnunk. Nem kevés fejtörést okozott a napi finanszírozás megvalósítása ilyen 
kintlévőségek és ilyen kötelezettségek mellett.  
Az egyre növekvő energiaárak és azok ÁFA-tartalmának növekedése miatt 
célszerű lenne újragondolni energiagazdálkodásunkat, energia-beszerzésein-
ket. A Sárréti Többcélú Kistérségi Tanács is foglalkozott ezzel egy korábbi 
ülésén, és azt kérték, hogy igyekezzünk ebben a kérdésben kistérségi szinten, 
együttesen fellépni, kedvezőbb feltételeket elérni.  
Kezdeményezem, hogy olyan szinten tegyünk lépéseket ebben az ügyben, 
hogy az eredmény már a jövő évi költségvetésben, kiadáscsökkenés formá-
jában megmutatkozzon.  
 
MÁRKUS GÁBOR képviselő  
 
Jövedelem-csökkenés, munkahely-elvesztés okán egyre többen jelentkeznek 
be különböző szociális ellátásokra, pl. az aktív korúak ellátására, átmeneti se-
gélyre. Ez igencsak nehezíteni fogja a jövőben az önkormányzatok dolgát.  
Továbbá a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást sem kívánja a Kormányzat a 
jövőben támogatni, holott a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ éppen 
most akarja bővíteni ezt az ellátási területet. Tehát nehézségek vannak és lesz-
nek is. A tájékoztatás korrekt és lényegretörő.  
 
KISS ZSIGMOND képviselő 
 
A leglényegesebb mondanivalója a tájékoztatónak, hogy a város pénzügyi 
helyzete továbbra is stabil, likviditása jó, bár az adók megfizetése terén érez-
hető a megszorítások hatása.  
A tájékoztatót jónak tartom, és elfogadásra javaslom. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT tanácsnok 
 
Ökrös képviselő úr azt mondta, hogy hiányolja a fejlesztések teljesítését. 
Mi is nagyon szerettük volna, ha a nevelési-oktatási ágazaton belül olyan fej-
lesztések valósulhatnak volna meg, melyek során korszerű tantermekben kezd-
hették volna az új évet a tanulók, de sajnos az esélyegyenlőségi pályázatunkat 
forráshiány miatt elutasították. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
Az iparűzési adó-többlet év végén a kb. 20 mFt-os működési hiány fedezetére 
szolgálhat.  
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Az energia-többletköltséggel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy az ön-
kormányzat évek óta ugyanazon dologi előirányzatok lebontására kényszerül. 
A növekvő áremelkedések többletköltségei egy idő után megjelennek. Az el-
múlt évben a Kormány 27,97%-kal emelte a gáz árát, ezzel szemben a Holding 
Kft a távhőszolgáltatás keretében ezt 20,82%-kal adta tovább.  
A méltányossági ápolási díj megszűntetéséről hozott az elmúlt ülésén egy ren-
deletet a képviselő-testület. Ebből várhatóan 7 millió Ft megtakarítása keletke-
zik az önkormányzatnak. Viszont a rendkívüli szociális segélyek tekintetében 
nagyon sok igény jelentkezik, ott többletköltség várható. Még mindig magas a 
rendelkezésre állási támogatásban részesülők száma. 
A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás normatív alapon történő támogatása 
valóban nem szerepel a költségvetési törvénytervezet 3. számú mellékletében. 
Azonban bízom benne, hogy az utóbbi évek gyakorlatához hasonlóan beteszik 
az év közben igényelhető források közé, mely az 5. számú mellékletben szo-
kott megjelenni.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A város ragaszkodik hozzá, hogy a fejlesztési munkákat mindig helyi vállalko-
zókkal végeztesse el. Ennek eredményeként a ladányi vállalkozókhoz az el-
múlt évben több mint 1 milliárd Ft került különböző pályázatokon keresztül, 
illetve azt is el kell mondani, hogy nagyon jó munkát végeztek.  
 
A szociális kiadások nagyon nehéz ügyet képviselnek, sokszor torokszorító a 
helyzet.  
 
Aki elfogadja a tájékoztatót, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 15 igen, 2 tartózkodás.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a tájékoztatót elfogadta.  
 
 

3. Napirend 
 
Javaslom, hogy ezzel a napirenddel tárgyaljuk együtt a 4/b. napirendet, hiszen 
a Gyógyfürdőfejlesztés III. ütemének elmaradása miatt kerül sor a költségveté-
si rendelet módosítására.  
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KISS ZSIGMOND képviselő 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság mindkét anyagot megtárgyalta és elfoga-
dásra javasolja. A 3. napirend elfogadását a bizottsági határozatokban foglalt 
módosítással támogatja, miszerint a Püspökladányi Labdarúgó Egyesület tá-
mogatása 4.500 eFt-tal emelkedjen.  
 
Kérdés 
 
TÓTH LAJOS alpolgármester 
 
Az előterjesztés 9. oldalán olvasható, hogy a gimnázium az Útravaló ösztöndíj 
pályázaton 44 eFt-ot nyert. Nem elírás ez? Tudomásom szerint az összeg ennél 
jóval magasabb volt.  
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető az alábbi választ adta 
 
Tóth Lajos alpolgármester kérdésére 
 
A rendeletmódosításra vonatkozó alapadatokban ez a szám szerepelt, azonban 
a mellékletekben helyes adatot találhat alpolgármester úr a módosított elői-
rányzatoknak megfelelően. 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Számomra a legfeltűnőbb a rendeletmódosításban az összegszerű változás. Az 
eredeti költségvetéshez képest a módosított költségvetés főösszege 1.347.593 
eFt-tal emelkedett, amire nem volt példa az utóbbi időben.  
A Püspökladányi Labdarúgó Egyesület támogatásának megemelését nem jó 
szívvel fogom megszavazni. A költségvetési koncepcióban azt fogalmaztuk 
meg korábban, hogy „a sportegyesületek támogatásából diszkréten vissza kell 
vonulni, növekedjen a szponzori szerep”. Ez nem igazán sikerült. 
 
TÓTH LAJOS alpolgármester 
 
Az előterjesztés jól követhető, konkrét, és minden felmerülő kérdésre választ 
ad. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság módosító indítványát nem tudom támo-
gatni, de az eredeti előterjesztésben foglaltakkal egyetértek. 
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

A sportegyesületek támogatásából nem tudunk kivonulni, mert kevés a szpon-
zor. A vállalkozások örülnek, ha magukat fenn tudják tartani a jelenlegi gazda-
sági helyzetben. Apaként és pedagógusként az a véleményem, hogy a gyerme-
keknek meg kell adni a lehetőséget a sportolásra, minél tovább kell távol tarta-
ni tőlük a válságot.  
 

Először a 4/b. napirendről fogunk szavazni. Biztos tudomásunk van arról, 
hogy még ebben az évben újra kiírják a Gyógyfürdő pályázatot, tehát nem 
mondtunk le semmiről. A pályázat II. fordulója olyan önerőt igényelt volna, 
amit nem szabad felvállalnunk.  
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 
103/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 

Püspökladány Város Önkormányzata kinyilatkozza azon szándékát, hogy 
az Új Magyarország Fejlesztési Terv Észak - Alföldi Operatív Program 
támogatási rendszeréhez benyújtott, ÉAOP-2.1.1.A-2008-0017. azonosító 
számú „Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. ütem” c. pályázatát vissza-
vonja. 
 

Határidő:  azonnal 
Felelős:   Arnóth Sándor polgármester 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Most pedig a 3. napirend szerinti költségvetési rendelet módosításáról szava-
zunk. 
 

Aki egyetért a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság módosító indítványával, kérem 
szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 14 igen, 3 tartózkodás. 
 

Aki az elfogadott módosítással együtt elfogadja a rendeletmódosítást, kérem 
szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 14 igen, 3 tartózkodás. 
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PÜSPÖKLADÁNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
19/2009. (IX. 25.) rendelete 

az önkormányzat 2009 . évi költségvetéséről szóló  
4/2009. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítására 

 
Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi önkor-
mányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésében biztosított 
jogkörében, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény (további-
akban: Áht.) 65. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján – figyelem-
mel a Magyar Köztársaság 2009. évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII.. tör-
vényben foglaltakra – 2009. évi költségvetéséről szóló 4/2009. (II. 27.) rende-
letét (továbbiakban: Rendelet) az alábbiak szerint módosítja. 

 
1. § 

 
(1) A Rendelet 3. §-ának (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 

 

„3. § (1) A képviselő-testület Püspökladány Város Önkormányzatának 
2009. évi költségvetését  
 

 5.407.549.000 Ft bevétellel, ezen belül:  
  

a)  5.000.976 .000 Ft  önkormányzati bevétellel,  
 

b)         1.850.000 Ft pénzügyi befektetések bevétellel  
 

        c)       404.723.000 Ft  hiánnyal 
 

               5.407.549.000 Ft  kiadással, ezen belül 
 

d/1)  3.832.943.000 Ft  működési kiadással ezen belül 
 

d/1/a)  1.829.779.000 Ft személyi jellegű kiadással, 
d/l/b) 563.811.000 Ft munkaadókat terhelő járulékkal, 
d/l/c) 954.740.000 Ft  dologi kiadással, 
d/l/d) 17.127.000 Ft ellátottak pénzbeli juttatásával, 
d/l /e) 467.486.000 Ft pénzeszköz-átadás egyéb támogatással, 

  

d/2)  1.428.097.000  Ft  Önkormányzati fejlesztési jellegű kiadással, 
d/3)     146.509.000  Ft Intézményi fejlesztési jellegű kiadással, 
d/4)                        0 Ft  Általános tartalékkal 

 

állapítja meg.” 
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2. § 
 
A Rendelet 1. számú melléklete, 2. számú melléklete, 3. sz. melléklete, 3/a. sz. 
melléklete, 4. számú melléklete helyébe jelen rendelet 1. számú melléklete, 2. 
számú melléklete, 3. sz. melléklete, 3/a. sz. melléklete, 4. számú melléklete 
lép. 
A Rendelet kiegészül új 8, 9, 10, 11. és 12. számú függelékkel. 
 

3. § 
 

A Rendelet 11 §-a új (9) bekezdéssel  egészül ki: 
 
„11.§ (9)  A kereset kiegészítésre fel nem használt társadalombiztosítási járu-

lék-megtakarítás összegét az intézményeknek tartalékolniuk kell, és 
azt az év végi beszámoló elkészítésekor a központi költségvetésbe 
vissza kell fizetni.  

 
Ugyancsak visszafizetési kötelezettség terheli az intézményeket a 
villamos-energia áremelkedésre jelen  rendelettel lebontott keret 
maradványa esetén is.” 

 
4. § 

 
A Rendelet 14. §. (1)  bekezdése az alábbiakkal egészül ki. 
 
„14.§ (1)  A pénzügyi egyensúly megteremtése érdekében az „egyéb műkö-

désképtelen önkormányzatok támogatása” című pályázat elbírálásá-
ig az intézményeknek az eredeti költségvetés elfogadásakor megál-
lapított felügyeleti szervi támogatásából 1 % kiutalását vissza kell 
tartani. 

 
5. § 

 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
 

A r n ó t h  Sándor      K e s e r ű  László  
   polgármester                      jegyző 
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Megkérem Nagy Sándorné irodavezető asszonyt, sorolja fel a költségvetési 
rendelet módosítással elfogadott főbb számait. 
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
A költségvetés módosított előirányzata 5.407.549.000 Ft bevétellel, ezen belül 
404.723.000 Ft hiánnyal, valamint 5.407.549.000 Ft kiadással került elfoga-
dásra. 
 
 
4/a. Napirend 
 
KISS ZSIGMOND képviselő 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozati javaslatban foglaltakat az a), 
b)/2) és c)/2) pontok jóváhagyásával támogatja, miszerint a fejlesztési hitel 
felvételére kötendő szerződést 46 millió Ft összegben, 20 év futamidővel java-
solja megkötni. A törlesztés megkezdését pedig 3 év türelmi idővel javasolja 
jóváhagyni. 
 
Kérdés 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
Az elmúlt három évben hány pályázatot nyújtott be az önkormányzat, azoknak 
mennyi volt az összköltsége? 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester az alábbi választ adta 
 
Békési Zoltán képviselő kérdésére 
 
Nem tudok most erre válaszolni, megkérem a Városfejlesztési Iroda vezetőjét, 
hogy két héten belül írásban válaszoljon a kérdésre. 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs képviselő elhagyta a termet, a képviselők létszáma 16. 
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NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
A 2009. évi eredeti költségvetésben a képviselő-testület 46 millió Ft fejlesztési 
hitel felvételét határozta el. Akkor még nem nevesítettük, hogy milyen felada-
tokhoz kapcsolható ez a fejlesztési hitel. Mostanra kiderült, hogy ez a két be-
ruházás – gyűjtőúthálózat és kerékpárút építés – jöhet szóba, melyet a finanszí-
rozó pénzintézet be is fogad.  
 
BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
A hitelfeltételek rendkívül kedvezőek. A 20 éves futamidővel és a 3 éves tü-
relmi idővel az a problémám, hogy most megint úgy vállalunk be egy hitelt, 
hogy az a következő önkormányzatokat fogja terhelni.  
Átgondoltabb pályázással még takarékosabban lehetne gazdálkodni. Elhang-
zott, hogy a pályázati anyagok elkészítése milyen sokba kerül. Ezt a költséget 
többnyire be lehet építeni a pályázatokba, viszont abban az esetben, amikor 
elállunk egy pályázattól, vagy nem nyer a pályázat, ez a költség az önkor-
mányzatot terheli. Ne legyünk türelmetlenek, várjuk meg a számunkra megfe-
lelő finanszírozású pályázati lehetőségeket. 
 
TÓTH LAJOS alpolgármester 
 
A visszavont pályázatok, illetve a nem nyertes pályázatok a későbbiekben még 
felhasználhatók. Polgármester úr elmondta, hogy pl. a fürdőfejlesztésre vonat-
kozó pályázatot még ebben az évben újra kiírják. Akkor nekünk már csak be 
kell nyújtanunk a kész anyagot, esetenként kicsit átdolgozva.  
Sok település előre elkészített tervekkel rendelkezik, melyeket pályázati lehe-
tőség esetén csak elővesznek. Ezt a példát nekünk is követnünk kellene.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs képviselő visszatért, a képviselők létszáma 17. 
 
TERDIK FERENC képviselő 
 
Az elmúlt ciklusban volt egy 600 millió Ft-os beruházása az önkormányzat-
nak, amelyet 10%-os önrésszel nyert meg, és még annak is átvállalta a Kor-
mány a 60%-át. Tehát 24 millió Ft-ból meg tudtunk finanszírozni egy 600 mil-
lió Ft-os beruházást. Ezek a lehetőségek most nagyon hiányoznak az önkor-
mányzatoknál.  
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ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Igaz, amit Terdik képviselő úr elmondott, de a történet akkor „kerek”, ha azt is 
hozzátesszük, hogy akkor még nem volt pályázati önrészt kiváltó támogatás, 
most viszont van, csakúgy mint tavaly és tavalyelőtt.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Fejlesztési hitelekre szükség van, azok beépülnek a város vagyonába és lehe-
tővé teszik az önkormányzat céljainak megvalósítását.  
A hitel feltételei korrektek. Utánajártunk annak is, hogy kötvénykibocsátással 
hogyan lehetne megoldást találni, de annak jóval rosszabbak a feltételei.  
Véleményem szerint az a helyes magatartás, ha a tervek készen vannak. Akkor 
kerül sokba igazán egy pályázat benyújtása, ha a pályázati anyagot, terveket 
egy hónapon belül produkálni kell.  
 
Aki a határozati javaslatban foglaltakat elfogadja a Pénzügyi és Ügyrendi Bi-
zottság által javasolt módosítással, kérem szavazzon.  
 

A szavazás eredménye: 15 igen, 2 tartózkodás. 
 
104/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Képviselő-testülete az Magyar Fejlesztési Bank által 
meghirdetett Önkormányzati Infrastruktúra Fejlesztési Hitelprogramban 
részt kíván venni. A gyűjtőúthálózat és kerékpárút építés beruházás saját 
erő biztosítására 46.000.000 Ft összegű hitelt kíván felvenni. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a hitel felvételére kössön szerződést az 
OTP Bank Nyrt-vel az alábbi feltételekkel: 
a) a felvenni tervezett hitel összege 46.000.000 Ft, 
b) a hitel futamideje: 20 év, 
c) törlesztés kezdő időpontja: 3 év türelmi idővel. 

 
Az önkormányzat kötelezettséget vállal a beruházási hitel és annak kama-
tainak megfizetésére, melyet a mindenkori éves adósságszolgálatában a 
költségvetési rendeletében betervez. 
 
A képviselő-testület a hitel és járuléka erejéig felajánlja a sajátos működé-
si bevételeinek az OTP Bank Nyrt-re történő engedményezését. 
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Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt az ügylet egyéb feltételeiben 
történő megállapodásra és a szerződés aláírására. 
 
Határidő: 2009. december 31. 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester 
 
 
4/d. Napirend 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 
105/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata a Sárréti Többcélú Kistérségi Tár-
sulás Társulási Megállapodás II. Fejezet I. bekezdés I) pontjának módosí-
tását az alábbiak szerint jóváhagyja: 
 

I. Mozgókönyvtári feladat ellátása:  
A feladat ellátása a Méliusz Juhász Péter Megyei Könyvtárral kötött 
feladatellátási megállapodás alapján történik 
2007. február 28. napjától:  
- Bihardancsháza 
- Bihartorda 
- Sárrétudvari 
- Szerep 
- Tetétlen 
2009. július 1. napjától: 
- Nagyrábé 
települések vonatkozásában. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester 
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4/e. Napirend 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 
106/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 

 
Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pálfi Ist-
ván TISZK Szakképzés-szervezési Társulás és Püspökladány Város Gaz-
dasági Ellátó Szervezete között létrejött együttműködési megállapodásban 
a következők szerinti módosítást jóváhagyja: 
Az együttműködési megállapodás „HATÁLYBALÉPÉS” fejezetében az 
„Ezért a Felek rögzítik, hogy amennyiben a tag Önkormányzatok kép-
viselő-testülete, illetőleg közgyűlése a jelen Megállapodást legkésőbb 2009. 
szeptember hó 30. napjáig nem hagyja jóvá, úgy a jelen Megállapodás a 
Felek minden további jognyilatkozata nélkül hatályát veszti.” szövegrész 
helyébe az alábbi szövegrész lép: 
Ezért a Felek rögzítik, hogy amennyiben a tag Önkormányzatok képvi-
selő-testülete, illetőleg közgyűlése a jelen Megállapodás szerinti változást 
rögzítő módosított alapító okiratot illetve társulási megállapodást legkésőbb 
2009. szeptember hó 30. napjáig nem hagyja jóvá, úgy a jelen Megállapo-
dás a Felek minden további jognyilatkozata nélkül hatályát veszti. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester 
 
 
4/f. Napirend 
 
Kérdés 
 
MÁRKUS GÁBOR képviselő 
 
Jegyző urat szeretném megkérni, adjon tájékoztatást az előterjesztésről. Sze-
retném továbbá megkérdezni, miért nem került az anyag bizottság elé, nem 
volt rá szükség? 
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KESERŰ LÁSZLÓ jegyző az alábbi választ adta 
 
Márkus Gábor képviselő kérdésére 
 
A belső piaci szolgáltatásokról szóló irányelvnek megfelelően többek között el 
kellett végezni az önkormányzati rendeletek átvilágítását. A kiadott iránymuta-
tás szerint az átvilágítást elvégeztük és arra a megállapításra jutottunk, hogy az 
önkormányzati rendeleteink érdemi módosítása nem szükséges, ezért nem ke-
rült ez az előterjesztés bizottság elé. Egyetlen jogtechnikai kérdés merült fel, 
mégpedig a jogharmonizációs záradék rendeletbe való beépítése, amit kötelező 
elemként tart nyilván az irányelv.  
A következő képviselő-testületi ülésre még három rendelet módosítása kerül 
sorra, melyeket már bizottság is tárgyal, ugyanis érdemi módosításuk szüksé-
ges. 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki a rendeletmódosítással egyetért, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 

PÜSPÖKLADÁNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
20/2009. (IX. 25.) rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek módosítására  
 

Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi ön-
kormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésében biz-
tosított jogkörében, figyelemmel a belső piaci szolgáltatásokról szóló 
2006/123/EK irányelvben foglaltakra az alábbi rendeletet alkotja:  
 

1. §  
 

Az önkormányzati lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló 28/1996. 
(IX. 25.); az útépítési hozzájárulásról szóló 27/2005. (XII. 23.); a polgárok 
személyi adatainak és lakcímének nyilvántartásáról szóló 11/2004. (III. 
26.); a Püspökladány Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 21/2006. (X. 14.); az elektronikus ügyintézésről szóló 
24/2005. (XII. 2.); a mezei őrszolgálatról szóló 29/2000. (XII. 22.); a helyi 
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környezetvédelemről, a közterületek és ingatlanok rendjéről, a település 
tisztaságáról szóló 8/1998. (IV. 29.); a talajterhelési díj helyi szabályairól 
szóló 9/2008. (III. 28.); a közművelődésről szóló  11/1999. (V. 28.);  az ön-
kormányzat vagyonáról, hasznosításáról szóló 17/2002. (VIII. 30.); a 
sportról szóló 18/2004. (V. 28.); az üzletek éjszakai nyitvatartásának rend-
jéről szóló 12/2006. (VI. 30.); a vásár- és piac fenntartásáról szóló 11/1996. 
(III. 27.); a közterületek használatáról és a közterületek rendjéről szóló 
3/2002. (III. 4.); az önkormányzati címer és zászló használatáról szóló 
15/1991. (X. 31.); az önkormányzati lakások és helyiségek bérletéről szóló 
30/1996. (X. 30.) önkormányzati rendeletek záró rendelkezései az alábbi 
jogharmonizációs záradékkal egészülnek ki.  
 
„Jogharmonizációs záradék:  
 
E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló 2006/123/EK irányelvbe üt-
köző rendelkezést nem tartalmaz.”  
 

2. §  
 

A távhőszolgáltatási díjak megállapításáról és alkalmazásáról szóló 
14/2000. (IX. 1.); a közműves vízellátásról és a közműves csatornázásról 
szóló 15/1994. (VI. 1.); a települési szilárd  hulladékkal kapcsolatos hulla-
dékkezelési közszolgáltatásról szóló 31/2006. (XII. 22.); a települési szilárd 
hulladékkezelési közszolgáltatási díjról szóló 25/2007. (VIII. 31.) önkor-
mányzati rendeletek záró rendelkezései az alábbi jogharmonizációs zára-
dékkal egészülnek ki:  
 
„Jogharmonizációs záradék:  
 
E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló 2006/123/EK irányelv 15. 
cikk (3) bekezdésének megfelelő követelményt tartalmaz.” 
 

3. §  
 

E rendelet 2009. október 1-jén lép hatályba.  
 
 
       A r n ó t h  Sándor       K e s e r ű   László 
           polgármester        jegyző  
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4/g. Napirend 
 
TÓTH LÁSZLÓ képviselő 
 
Az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság támogatja a határozati javaslat elfo-
gadását. Kérjük, hogy a pályázatok benyújtási határidejének rövidsége miatt a 
helyi médiában jelenjen meg a pályázati felhívás.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Kérem jegyző úr intézkedését a pályázati felhívás megjelentetésére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 

107/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata  
 
1. Kinyilvánítja csatlakozási szándékát a 2010. évi Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati ösztöndíj pályázati rendszerhez. 
  Felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat aláírására és megkül-

désére.  
 
Határidő:  2009. szeptember 30. 
Felelős:   Arnóth Sándor polgármester 

 
2. Megbízza a polgármestert a pályázat kiírására, lebonyolítására, a 

beérkezett pályázatok elbírálására, rangsorolására. 
 

Határidők:  2009. október 1. - a pályázat kiírására 
   2009. november 23. – a pályázatok elbírálására   
   2009. december 1. – az elbírált pályázatok továbbítására  

Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
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4/h. Napirend 
 
MÁRKUS GÁBOR képviselő 
 
Az útépítésre felvett 300 millió Ft-ból 241 millió Ft van még meg, ebből kerül 
sor útfelújításra, illetve megépítésre az előterjesztésben felsorolt 27 utcában. A 
tervek időben elkészültek, azonban az engedélyeztetés elhúzódása miatt, illet-
ve amiatt, hogy időközben beadtunk egy másik pályázatot – mely sajnos nem 
nyert - csak most kerül sor a munkálatok elvégzésére.  
Kérem, támogassák a pályázatot.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 
108/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata a 2008. évben útberuházás megva-
lósításához felvett hitelből az Attila u., Bessenyei u., Csenki u., Felsőbá-
nyai u., Forint u., Görbetó u., Hargita u., Karacs F. u., Keleti zug, Kölcsey 
u., Körös u., Körösi Cs. S. u., Kút u., Losonczy u., Maros 3285. hrsz. , Ma-
ros 3302. hrsz., Munkácsy zug, Nép u., Nép zug, Nyíl u. (0+275-0+416 km 
szelvények között), Petőfi u., Rozsnyói u., Szamos u., Szigligeti u., Sziglige-
ti zug, Váczi M. u., Zentai u. útépítéséhez a forrást biztosítja. 
 
Határidő:  2009. szeptember 30. 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
 
 
4/i. Napirend 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
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109/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete létszámcsök-
kentési intézkedésekkel kapcsolatosan pályázatot nyújt be a Magyar Állam-
kincstár Megyei Területi Igazgatóságához a prémium évek programban való 
részvétel miatt az alábbiak szerint:  
 
1. Karacs Ferenc Gimnázium, Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégi-

um intézménynél 1 álláshelyet meg kell szüntetni. Az intézmény lét-
számkerete 132 főről 131 főre módosul. 

 
A pályázathoz az önkormányzat kinyilatkozza, hogy költségvetési szervénél 
a meglévő üres álláshelyeken, az előreláthatólag megüresedő álláshelyeken, 
vagy a tervezett új álláshelyeken, illetve szervezeti változás, feladatátadás kö-
vetkeztében az önkormányzat fenntartói körén kívüli munkáltatónál a lét-
számcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatott – munkaviszonyban 
töltött ideje folyamatosságának megszakítása nélküli – foglalkoztatására 
nincs lehetőség.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a létszámcsökkentéssel 
kapcsolatos pályázat benyújtására, a határozatból eredő feladatok végrehaj-
tására.  
 
Határidő:  2009. október 01. 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester,  
  érintett intézmény vezetője  
 
 
4/j. Napirend 
 
Kérdések 
 
DR. FELSZEGHY SZABOLCS képviselő 
 
Javaslom, tekintsük ezt szándéknyilatkozatnak, és ilyen címmel illessük. 
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő 
 
Javaslom, hogy az anyagot először bizottsági ülésen tárgyaljuk meg, mert így 
nem tudom támogatni. 
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BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
Jelenleg az orvosi rendelőtől 100-150 méteres körzetben 3 gyógyszertár talál-
ható. Van-e igény egy újabbra? Többször elhangzott már, hogy támogatjuk a 
helyi vállalkozókat, éppen ezért nem kellene ilyen helyzetbe hozni a patikusa-
inkat.  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
Az előterjesztés arra hivatkozik, hogy a menedzsment nem tudja kellő jövede-
lemmel működtetni a rendelőintézetet. Nem hiszem, hogy erre való hivatko-
zással tönkre kellene tenni a város gyógyszerellátását végző négy gyógyszertá-
rat, talán inkább a menedzsmentnek kellene lemondania. 
Nem tudom ezt az előterjesztést támogatni. 
Már többször kértük, hogy a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Non-
profit Kft kisebbségi tulajdonosának tulajdonjogát vásárolja vissza az önkor-
mányzat. Kérem, hogy ebben is intézkedjenek. 
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Mi a szándéknyilatkozat? Hogyan módosul a határozati javaslat szövege? 
 
TERDIK FERENC képviselő 
 
Egy önkormányzati képviselőnek kötelessége az önkormányzat által működte-
tett társaság érdekeit képviselni. Természetesen a helyi vállalkozók érdekeit is 
képviselni kell, ezért meg kell próbálni a kettőt összhangba hozni.  
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő 
 
Az a 110 m2, amit feláldoznánk egy gyógyszertár létrehozásához, elegendő 
lenne egy szakrendelés vagy háziorvosi rendelő működtetéséhez. Nem tartom 
szerencsésnek ezt a területet hosszútávon elvenni a rendelőintézettől, nem be-
szélve arról, hogy a beteg a rendelőintézettől bármely irányba elindulva, 100-
150 méteren belül gyógyszertárat talál. Tehát semmi nem indokolja, hogy a 
rendelőbe, az orvosi tevékenységet szűkítve, újabb gyógyszertár kerüljön.  
Még egyszer kérem, hogy beszéljük ezt át szakbizottsági ülésen.  
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester az alábbi választ adta 
 
dr. Felszeghy Szabolcs és Sárvári János képviselők kérdésére 
 

Arról van szó, hogy három különböző ajánlat érkezett gyógyszertár kialakítá-
sára a rendelőintézetben. Szükség van a képviselő-testület döntésére abban a 
tekintetben, hogy egyáltalán foglalkozzunk-e ezzel a kérdéssel vagy sem. 
Amennyiben a képviselő-testület úgy dönt, hogy foglalkozni érdemes vele, 
akkor fog bizottság elé kerülni az anyag.  
 
Békési Zoltán képviselő kérdésére 
 

Vannak beruházók, akik szeretnék a gyógyszertárat kialakítani, de hogy van-e 
rá igény, azt majd a piac dönti el.  
 
Hegedűsné Varga Irén képviselő kérdésére 
 

Az intézménynek nagy szüksége van bevételre, erre lehetőséget kínál a gyógy-
szertár bérleti díja.  
 

Mivel a tervezett közös beruházás nem jött létre, a kisebbségi tulajdonos 
MAPPET Kft-nek szándékában áll kivonulni az Egészségügyi Szolgáltató Kft-
ből, ez a dolog rendeződni fog.  
 
Ökrös István képviselő kérdésére 
 

A határozati javaslatban nincsenek nevek. Amennyiben a képviselő-testület 
úgy dönt, hogy foglalkozzunk a kérdéssel, akkor majd kiírjuk a pályázatot, 
amelyen a püspökladányiak is résztvehetnek. A pályázati kiírásban feltételként 
fog szerepelni a 24 órás ellátás, illetve, hogy püspökladányi dolgozókkal old-
ják meg a gyógyszertár működtetését.  
 
Sárvári János képviselő kérdésére 
 

Már régen hoztunk volna Püspökladányba újabb szakrendeléseket, pl. cukor-
beteg-szakrendelés, pajzsmirigy-szakrendelés, stb., de nem kapunk rá órát.  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 

A vita helye a bizottságokban van. Javaslom, hogy ez az előterjesztés kerüljön 
vissza az Egészségügyi, Szociális Bizottság elé, ott tárgyalják meg, majd az ő 
javaslatukat figyelembe véve döntsön a képviselő-testület.  
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Polgármesterként perelhető vagyok abban az esetben, ha egy üzleti ajánlatról 
nem hozunk döntést, vagy nem tájékoztatom a képviselő-testületet. Most azt 
kell eldöntenünk, hogy foglalkozunk-e a kérdéssel vagy sem. A bizottság elé 
csak ezt követően kerülhet anyag.  
 
ÖKRÖS ISTVÁN képviselő 
 
Akkor most a határozati javaslat szövege érvényét veszti, és az fog elhangzani, 
hogy foglalkozunk-e az ajánlattétellel vagy sem? 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Igen. Azonban azzal a felelősséggel kell most dönteni, hogy a jelenlegi finan-
szírozás mellett a hónap 20. napjától nincs finanszírozás a rendelőintézetben.  
 
Aki egyetért azzal, hogy a Püspökladány, Kossuth u. 1. szám alatti ingatlanban 
gyógyszertár kialakításával foglalkozzon az önkormányzat, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 14 igen, 3 tartózkodás. 
 

Megállapítom, hogy a kérdéssel foglalkozni kíván az önkormányzat. 
Az elkövetkezendő hetekben különböző sajtóorgánumokban meghirdetjük en-
nek lehetőségét. A keletkezett anyagot bizottsági üléseken megvizsgáljuk, és 
annak megfelelően előterjesztést fogunk tenni.  
 
110/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 

Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 

1. az Ötv. 80. § (1) bekezdésében, ill. az önkormányzat vagyonáról, 
hasznosításáról szóló 17/2002. (VIII. 30.) sz. ÖR. 12. §-ában biztosí-
tott jogkörében eljárva a Püspökladány, Kossuth u. 1. szám alatti in-
gatlan földszinti részén, kb. 110 m2 területet gyógyszertár kialakítá-
sára szándékozik meghirdetni. 

2. az 1. sz. melléklet szerinti pályázati felhívást elfogadja és felkéri a 
polgármestert az ajánlatok összegzésére, és az adott fórumokkal való 
egyeztetésre a döntést megelőzően. 

 

Határidő: 2009. október 1. 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester 
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4/k. Napirend 
 
MÁRKUS GÁBOR képviselő 
 
Miután az anyagot az ülés előtt kaptuk kézhez, nem volt ideje a képviselőknek 
elolvasni. Javaslom, hogy azzal a feltétellel fogadjuk most el a szabályzatot, 
hogy amennyiben a későbbiekben kérdés, vélemény felmerül vele kapcsolat-
ban, azt a következő képviselő-testületi ülésen megvitatjuk.  
 
TÓTH LAJOS alpolgármester 
 
Nekem is az a véleményem, hogy a végleges, felelős döntés érdekében ezt az 
anyagot alaposan meg kell ismernie a képviselőknek. Amennyiben sürgős eb-
ben dönteni, természetesen meg fogom szavazni.  
 
HEGEDŰSNÉ VARGA IRÉN képviselő 
 
Úgy gondolom, hogy ezt az anyagot a következő képviselő-testületi ülésen 
kellene napirendre tűzni, akkor tudnánk kérdést, véleményt mondani. 
 
KESERŰ LÁSZLÓ jegyző 
 
Az utóbbi időben a közbeszerzési törvény több szakaszát is érintette változás. 
Az előttünk lévő szabályzat a leghatályosabb közbeszerzési törvénnyel van 
szinkronban. Minden költségvetési szervnek rendelkeznie kell közbeszerzési 
szabályzattal. Az anyagot tegnap délután kaptuk meg, ezért már nem tudtuk 
kézbesíteni a képviselők részére. 
Mivel az önkormányzatnak van egy ÁROP pályázata folyamatban, javaslom, 
hogy ezt a szabályzatot most hagyja jóvá a képviselő-testület. Amennyiben 
bármilyen előterjesztés kötődik ehhez a szabályzathoz, a következő képviselő-
testületi ülésen visszatérünk rá, és akkor a szükséges észrevételeket, módosítá-
sokat eszközölni lehet.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Az anyag aktualizálását külső cég végezte, és csak tegnap kaptuk meg.  
Mivel a pályázat mellékleteként szerepelnie kell az érvényes közbeszerzési 
szabályzatnak, kérem, hogy fogadják most el a közbeszerzési szabályzatot. 
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Amennyiben az anyaggal kapcsolatban bárkinek problémája lesz, visszahoz-
zuk a következő ülésre, és megvitatjuk. 
 
Aki elfogadja Püspökladány Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályza-
tát, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 17 igen szavazat. 
 
111/2009. (IX. 24.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az 
önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatát. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester  
 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 A r n ó t h  Sándor K e s e r ű  László 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 D o m b i  Imréné K a r d o s  István 
 képviselő alpolgármester 
 
 


